
خنت بلژیک پس از چهار برد و یک تســـاوی در پنج دیدار اخیر 

خود در لیگ به رتبه دوم جدول رسیده و رقیبی جدی برای بروخه 

صدرنشین محسوب می شود. فردریک فن هول، نویسنده نشریه 

اسپورت مگزین بلژیک معتقد است دو مدافع چپ و راست این تیم 

یکی از دلایل اصلی اوج گیری خنت در هفته های اخیر بوده اند و 

در گزارشی به تمجید از عملکرد آنها پرداخته است. 

  متفاوت با لیگ روسیه

خنت در سمت چپ خط دفاعی خود میلاد محمدی، مدافع ملی پوش 

ایرانی را دراختیار دارد که در چند بازی اخیر جای ثابتی در ترکیب 

پیدا کرده و نمایش قابل قبولی نیز داشته است. فن هول با اشاره به 

درخشش او و همچنین مونتس در سمت راست می نویسد: »خنت 

در دو سمت خط دفاعی خود آلسیو کاسترو مونتس 22 ساله و میلاد 

محمدی 26 ساله را دارد که با عملکرد خوب خود توانستند جای دو 

بازیکن با تجربه در این پست ها یعنی میکائیل لوستیگ و نانا آساره را 

بگیرند و به نفرات ثابت تیم تبدیل شده اند. در ابتدای تابستان مونتس 

اسپانیایی با قراردادی 1/2 میلیون یورویی از یوپن راهی خنت شد و 

با این تیم قراردادی تا سال 2022 بست. میلاد نیز که عضو تیم ملی 

ایران است و برادر دوقلویش، مهرداد در تیم آوس پرتغال عضویت 

دارد، به عنوان بازیکن آزاد احمد گروژنی روسیه را ترک کرد. او که از 

سال 2016 در این تیم روسی عضویت داشت، قراردادی سه ساله 

با خنت امضا کرد.« میلاد درباره حضورش در بلژیک می گوید: »در 

همان ابتدای حضورم در این لیگ متوجه تفاوت های هر چند کم آن 

با فضای فوتبال روسیه شدم. سرعت فوتبال در اینجا بیشتر است 

و حرکت های انفجاری و ناگهانی بیشتری انجام می شود. در قطع 

توپ و بازپس گیری آن بهتر عمل می شود اما نکته ای که بیش از 

همه مورد توجه من قرار گرفت سرعت بالای انتقال توپ و پاس های 

سریع بازیکنان بود. در این شرایط باید یاد بگیرید که انرژی خود را 

در چه زمانی و چگونه مصرف کنید. درحقیقت باید به خوبی بدانید 

که چه زمانی پا به توپ حرکت کنید و چه زمانی توپ را پاس بدهید.« 

  انتخاب بلژیک بعد از مشورت با ویلموتس

خنت موفقیت های اخیر خود را به دو مدافع کناری اش مدیون 

است و در ادامه فصل می تواند به درخشش آنها امیدوار باشد. میلاد 

درباره اینکه رمز موفقیتش به عنوان یک مدافع چیست، می گوید: 

»من در ایران و تا سن 21 سالگی در پست مهاجم و وینگر چپ بازی 

می کردم و به همین دلیل به خوبی می دانم که در ذهن مهاجمان چه 

می گذرد و چه نقشه هایی دارند. همیشه سعی می کنم بیشترین 

فشار را روی خودم بگذارم تا عملکرد بهتری داشته باشم. سرعت 

بالایم سبب می شود بتوانم تمام جناح خودم را پوشش دهم که 

حس بسیار خوبی دارد. گاهی اوقات شما مجبورید نفس تان را 

ذخیره کنید، اما اگر تمرینات بیشتری داشته باشید می توانید 

مثل یک تانک انرژی باشید.« محمدی  انگیزه های حضورش در 

لیگ بلژیک را این گونه شرح می دهد: »من می توانستم همچنان 

در روسیه بمانم، اما پیشنهادهایی از فرانسه و آلمان هم به دستم 

رسید. با این حال من پس از مشورت با مارک ویلموتس )سرمربی 

سابق تیم ملی( و دستیارش مانو فررا، بلژیک را انتخاب کردم. او به 

من گفت حضور در خنت چه از لحاظ فوتبالی و چه زندگی شخصی 

یک پیشرفت برایم خواهد بود و قدمی رو به جلو است. در ادامه با 

علی قلی زاده، دوست خوبم که در شارلروا بازی می کند صحبت 

کردم که او هم گفت خنت تیم خوبی است و همیشه بین پنج تیم 

برتر جدول قرار دارد.« 

تمجید نشریه بلژیکی از چپ پای ایرانی خنت

تانک انرژی

سپاهان اولویت قلعه نویی نیست! سرعت عمل رقبای آسیایی در انتخاب سرمربی جدید

امیر  و تیم ملی، مثل یحیی و پرسپولیس؟ وز بلاتکلیفی رکورددار است! فوتبال ایران با 83 ر

آنالیز فنی سرخابی ها برای دربی؛ تقابل بهترین خط حمله با بهترین خط دفاع

حمله به دیوار بتنی

انصاریان: امیدوارم یحیی و فرهاد دنبال دفاع کردن نباشند

اگر ۲ تیم نترسند، باید از این دربی ترسید
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فردا بـــاز هم روز موعود برای 

هـــواداران ســـرخابی از راه 

می رسد.  از یک طرف سرخ ها 

با سرمربی جدید و فاصله ای 

5 امتیازی نســـبت به نزدیک ترین تعقیب کننده خود به عنوان تیم صدرنشـــین 

خودشان را به این رقابت رسانده اند و استقلالی ها هم با فرهاد مجیدی و شرایطی 

نســـبتا خوب در جدول، دربی را تجربه خواهند کرد.  اما ســـرخ ها از یک جهت 

غمگین خواهند بود و دلیل غم آنها هم این است که از همین حالا می دانند در 

دربی های فصل بعد علی بیرویی نیست که دل شان در درون دروازه به آن قرص 

باشد و این احتمالا آخرین باری است که دربی را با هیولای سرخ تجربه می کنند. 

)البته اگر دو تیم در جام حذفی با هم روبه رو نشوند.( 

شماره یک قرمزها درخصوص دربی هایی که تا به 

امروز با پرسپولیس تجربه اش کرده به »فرهیختگان« 

گفت: »این هشتمین باری است که در دربی حضور 

دارم. البته یکی از دربی ها برگزار نشـــد و درنهایت 

با حکم کمیته انضباطی فیفا برنده بازی شدیم 

و اگر برگزار می شـــد آمار حضورم در دربی ها هم 

احتمالا به 9 می رســـید. مسلما خاطرات تلخ و 

شـــیرین زیادی را در این بازی ها تجربه کرده ام. 

هـــم برد دیده ام و هم باخت. مطمئنا روزهایی 

که بازی را برده ایم من هم مثل هواداران تیمم 

خوشحال بودم و روزهایی که بازی را به حریف 

واگذار کردیم ناراحت بودم و این ناراحتی هم 

بیشتر به خاطر هواداران مان بوده است.  بیرانوند 

در این هفت باری که در تاریخ دربی حضور داشته 

دو بازی را با شکست ترک کرده، در سه بازی پیروز 

میدان بوده و دو بار هم طعم تساوی در دربی را چشیده 

است. کارنامه ای که به سمت مثبت می چربد.  بیرانوند 

می گوید: »تحمل ورزشگاه در آخرین حضور احتمالی ام در دربی شاید برایم خیلی 

سخت باشد. مطمئن هستم بعد از جدایی ام از پرسپولیس دلم برای این بازی و 

هواداران تنگ می شود. واقعا حضور در دربی با همه بازی ها فرق می کند و تحمل 

فضای ورزشگاه واقعا مرد می خواهد. من حضورم در اروپا را خیلی عقب انداختم 

و یکی از دلایلش هم وابستگی ام به پرسپولیس و هوادارانش بود، اما دیگر وقتش 

بود که در فوتبال پیشـــرفت کنم و خوشـــحالم که می بینم هواداران پرسپولیس 

هم از این تصمیم من حمایت کردند.« خیلی ها در مقاطعی از پرســـپولیس جدا 

شدند که هواداران سرخ آن را بر نتابیدند. نمونه اش بسیار است. مهدی طارمی، 

صادق محرمی، فرشاد احمدزاده و حتی وحید امیری طوری از سرخ ها جدا شدند 

که هواداران علیه شان موضع داشتند. آنها نتوانستند 

احمدزاده را ببخشند تا او در نیم فصل جدا شود، اما 

از امیری بنا به دلایلی که آورد گذشتند. حالا همین ها 

از بیرانوند و تصمیمش حمایت می کنند.  شماره یک 

پرســـپولیس و تیم ملی ماندگار ترین خاطره اش از دربی 

را این گونه عنوان می کند: »خب قطعا گرفتن پنالتی علی 

کریمی در دور رفت همین فصل از جذاب ترین خاطره هایم در 

دربی است که با همان پنالتی که من گرفتم و گلی که عبدی 

زد یک برد دیگر به بردهای پرسپولیس در دربی اضافه کردیم. 

اما در کل تمام دربی هایی که پیروز شده ایم در قلب من به عنوان 

خاطره های خوب می ماند.«  مســـلما تمام دربی های گذشـــته در 

تک تک لحظات بازی بزرگ فردا در ذهن بیرانوند مثل فیلم عبور می کند. 

شاید در پس ذهنش هم این باشد که چه زمانی قرار است دوباره این فضا را 

تجربه کند. او در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »قطعا یک روز بر می گردم 

و برای این هواداران بازی می کنم. تا آن روز برای تیم محبوبم آرزوی بهترین ها را 

دارم.«  بیرانوند در پایان از دربی فردا هم صحبت می کند: »دوست دارم آخرین 

دربی احتمالی برای من شیرین ترین باشد. امیدوارم که نتیجه خوبی به دست 

بیاوریم و دل هواداران را شاد کنیم و یک قدم دیگر به پوکر قهرمانی نزدیک تر 

شویم. به دلم افتاده علیپور و امیری برای تیم ما گل می زنند.« 

سید حسین حسینی یا به قول هواداران استقلال، عقاب 

آبی ها در قفس توری ایـــن تیم در دیدار دربی. تا قبل از 

اینها و طی سال های گذشته هر زمان اسم دربی می آمد، 

سایه گلرهای دیگری روی سر سید سنگینی می کرد، اما 

او ماند و حقش را گرفت و بالاخره مرد شـــماره یک دروازه 

استقلال شد. گلر استقلال حالا با دو کلین شیت آسیایی 

و عملکردی درخشان در مرحله مقدماتی و پلی آف لیگ 

قهرمانان آسیا که منجر به صعود این تیم به مرحله گروهی 

فصل جدید رقابت ها شـــد؛ به دربی رسیده و از  انگیزه ها 

و روحیه بالایی برای این دیدار برخوردار اســـت. به بهانه 

برگزاری این دیدار دقایقی با گلر استقلال و مرد شماره یک 

این تیم در دربی فردا همکلام شـــدیم و از او درباره آخرین 

شرایط آبی پوشان و خودش ســـوالاتی را مطرح کردیم. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با حسینی را در زیر می خوانید.

دربی برایت با سایر بازی ها تفاوت دارد یا اینکه بعد از 

این همه سال حضور در استقلال با آن کنار آمده ای؟

در هرصورت دیدار دربی حال و هوای خاص خودش را دارد 

و با هیچ دیدار دیگری قابل قیاس نیست. دربی همچنین 

برای هواداران نیز یک دیدار مهم و حیاتی به شمار می رود و 

برای آنها از حساسیت های بالایی برخوردار است. پیروزی یا 

شکست به صورت مستقیم روی روحیه هواداران تاثیرگذار 

است و به همین دلیل تمام توان خود را به کار می بندیم تا 

از ته دل هواداران استقلال را شاد از استادیوم روانه کنیم. 

از  انگیزه های خودت برای این دیدار بگو. 

به شخصه  انگیزه های زیادی دارم تا خودم را در این دیدار 

نشـــان بدهم و با عملکردم بتوانم اســـتقلال را در مسیر 

موفقیت همراهی کنم. 

شرایط استقلال در آستانه این بازی چطور است؟

شـرایط تیـم بسـیار خـوب و ایـده آل اسـت. گذشـته از 

بازیکنـان مصدومـی کـه داریـم، سـایرین کامـلا بـرای 

ایـن دیـدار آمـاده هسـتند تـا بـه امیـد خـدا بتوانیـم بـا 

کسـب سـه امتیاز این دیدار را به اتمام برسانیم و ضمن 

کم کـردن فاصله مـان با صدر جدول، بـه روزهای خوب 

آینـده نیـز امیـدوار شـویم. البته که سـه امتیـاز دربی از 

لحـاظ روحـی و روانـی نیز کمک بسـیاری به اسـتقلال 

کـرده و می توانـد در روزهـای سـخت و فشـرده آینـده 

 انگیزه هایمـان بـرای موفقیت را بیشـتر کند. 

مجیـــدی دربی باز اســـت. به نظرت 

این شاخصه او در قامت سرمربی هم 

می تواند تکرار شود؟

با آمدن آقا فرهاد اســـتقلال به روند 

خوب نیم فصل اول ادامه داده و 

همچنان تیم روی نوار موفقیت 

قرار دارد. به نظرم بعد از قطع 

همکاری با اســـتراماچونی، 

بهتریـــن گزینـــه بـــرای 

سرمربیگری استقلال آقای 

مجیدی بـــود چون همه 

بچه ها او را دوست دارند. 

 تجربه کار با او در سال گذشته را هم داشتید. 

درست است و در همان سال گذشته هم که ایشان به تیم 

اضافه شد، مورد استقبال همه بازیکنان قرار گرفت و همه 

با او راحت بودند. 

حـــالا هم که با 3 بـــرد پیاپی با فرهاد مجیدی به دربی 

رسیدید. 

بله، با این سه بردی که به دست آوردیم دوباره جو خوبی در 

تیم حاکم شده و روحیه و  انگیزه و انرژی مان مثل روزهای 

خوب نیم فصل اول دوباره عالی شـــد و خداراشکر با این 

وضعیت همه آماده دربی هستیم. 

تقابـــل بهترین خط حمله لیگ با بهترین خط دفاع 

لیگ چطور است؟

اینها همه آمار است و همان طور که گفتم حساب وکتاب 

این دیدار با همه دیدارهای دیگر متفاوت است. 

خط حمله کم قدرت پرسپولیس چقدر برای تو نقطه 

اطمینان است، از این جهت که قبل از این دیدار 

خودت را برای یک کلین شیت دیگر آماده کنی؟

بـه ایـن صحبت ها کاری نداریم که خط حمله شـان 

ضعیف اسـت یا خط دفاع شـان قدرتمند. مسـلما 

دربـی شـرایط خـاص خـودش را دارد و به نظـرم 

دربـی، بـازی اتفاقـات و لحظه های خاص اسـت 

کـه هـر تیم بتوانـد از موقعیتش به نحو احسـن 

اسـتفاده کنـد حتمـا بـا 

دسـت پـر از آن بیـرون 

خواهـد آمد.

حسینی در گفت وگو با »فرهیختگان«: بعد از استرا، مجیدی بهترین گزینه بود

روحیه مان برای دربی عالی است
خط حمله ضعیف پرسپولیس؟ به آمار کاری نداریم، دربی بازی لحظه هاست

بیرانوند در گفت وگو  با »فرهیختگان«: دلم برای حال و هوای این بازی تنگ می شود

می خواهم این دربی، بهترین باشد
خوشحالم که هواداران از تصمیم من  حمایت کردند
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 شماره مسلسل 3713
  چهارشنبه 1۶ بهمن  13۹۸

 1۰ جمادی الثانی 1441  
 ۵ فوریه ۲۰۲۰ 

 شماره ۲۹7۵

آرش محمدی
  روزنامه نگار

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
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